
Tervitan sind sel suvehakul, EEÜÜ
sõber, ja rõõmustan, et käesolevasse
infokirja sai sisse tegusa kevade mitmed
toimetamised.

Nii saab lugeda aprillis toimunud
vilistlaspäevast, üle mitme aasta ühest
suuremast üritustesarjast “Häälestades
hinge” ja tuttavaks saada mitme noore
inimesega.

Ma mõtlen, et vahest tunneme ära
konkreetsed taevased juhised, millega
oma elus edasi liikuda. Ja vahest on
tunne, et juhiseid, mida hirmsasti
tahaks, ei anta. Vahel on veel
keerulisem see, et juhised ka muutuvad.
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Mõeldes Jumala juhistele

Aga juhis Jumalale ligidale hoida kehtib
ikka. Ma mõtlen, et olles ise ootamas
täpsemaid juhiseid, on ülesandeks olla
ustav Jumalale selles paigas, kus hetkel
oled, kuni uute selgusteni. (1 Kn 17 üle  
mõtiskledes)

Sel kevadel on meie tudengitöö just
sellise paraja hoo sisse saanud. Hoo,
millega on hea edasi liikuda ja jõuda
tudengiteni, kes on igatsenud Jumala
ligiolu reaalsust.

Selle hea hooga kutsun sind EEÜÜ-ga
rohkem kaasas olema. 
Õnnistatud lugemist ja kaunist suve!

|  E L E R I  S O I D L A
E E Ü Ü  p e a s e k r e t ä r



Kevad Tartus 
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Tartu kevad möödus tudengipäevade
üritusteks ettevalmistumise tähe all,  
vestlesime külalistega, kes teenivad
Jumalat ja elavad misjonaalselt
erinevatel  viisidel, valdkondades. Kas
siis nt tänaval, kogukonnas, võõral
maal.
Mu enda jaoks  on suureks
tänupõhjuseks sellest kevadest hetked,
kui tudengipäevade ajal tänaval kohatud
noored tulid meie õhtustele üritustele.

Ma mõtlen, et ehk olete isegi jõudnud
tõdemusele, et meil ei peagi olema
kirikus, usuühenduses valmis kõige
täiuslikum programm, vahel on lihtsalt
vaja kutsuda. Seda kutsumise  lihtsust
ja erilisust saime erinevatel viisidel
kogeda mitme päeva vältel.
Koostegemisel ja koosminemisel on
eriline hoidmine.

Kui Sa, armas vilistlane, kes Sa kohal ei
käinud, nüüd tunnet veidi kadedust, siis
lohutuseks julgen pakkuda, et äkki
kohtume uuel akadeemilisel aastal jälle. 

Miks sellised kohtumised on vajalikud
ka juba aastaid (aastakümneid)
vilistlasstaatuses olijaile? 
Ühtpidi saame kokku noorusaja
sõpruskonnaga, saab edukalt kujundada
ka erialaseid võrgustikke. 
Teistpidi saame kindlasti vaimulikku
innustust olla ise põlemas, usuliselt
küpsed ja valmis jagama head, mida
Jumal meile on andnud. 

13. aprillil kutsusime kokku vilistlased
ja nende perekonnad. Nautisime imelist
ühist lõunasööki, ülistasime, tegime
piibligruppi ja kuulasime EEÜÜ uudiseid.

Meid tuli toredalt palju, aga piisav hulk,
et jõudis enam-vähem kõigiga suhelda.
Kuidagi hea ja kodune tunne oli kohata
paljusid vanu sõpru. Ja kohtudes mõne
teise põlvkonna vilistlastega, keda
isiklikult ei tunne, oli ikkagi kuidagi
kodune, „oma“ tunne – sest meie kõigi
ühine nimetaja on EEÜÜ. 

Vilistlaspäev Tartus

|  M A I R E  L A T V A L A  

Kolmandaks on vast vilistlastel kõrgeim
motivatsioon toetada tänaseid
tudengeid, oma kohalolu, palvete ja
rahalise panusega aidata sellel heal
tööl, mis kord meie ellu tähendusrikkust
lõi, kesta edasi ka uue põlvkonna noorte
jaoks. 



“Häälestades hinge” ürituste ajal tuli
meile appi, nii nagu eelmiselgi aastal,
evangeelsed üliõpilased Soomest,
Helsingi OPKO grupist. Teeniva
meelega olid nad suureks abiks.
Helsingi ühenduse juhatuse esimees
Hanna jagab selleaastast kogemust.

Olen tänulik, et sain osa võtta EEÜÜ
tudengipäevade programmist, kohtuda
noorte täiskasvanutega tänavatel ning
olla osa õhtustest üritustest ja seal
kaasa teenida. 
Ürituste teema identiteedist tundus hea
ja võimaldas loomulikul viisil alustada
vestlusi inimestega tänavatel. 
Leian, et hästi toimis see, et Michael
juhtis inimesi mõtlema oma identiteedi
üle ja selle üle, kas sellel on midagi
pistmist Jumalaga.  

Eestlane ei mõtle Jumalast 
Häälestades hinge tudengipäevadel

Kolm päeva olid Tartus EEÜÜ tudengitel
ja töötegijatel täis väga head sagimist,
sest tudengipäevade raames oli meil
väike misjoninädal üritusteseeria
“Häälestades hinge” nimega. Ja minu
arust nii meie tiimil, kui ka tudengitel,
kes kuulama tulid, said siseilmad
kaunilt helisema. 

Esimese vestlusõhtu idee ja korraldus
oli meie tudengitelt endilt. Kõneles
Kristina Kõrver, kes on Arvo Pärdi uurija
ja kuulsime Pärdi teoseid Soome pianist
Hanna Penttineni esituses, teisel ja
kolmandal õhtul jagas elu suurtest
küsimustest UK-st pärit eesti juurtega  
kristlik autor ja kõneleja Michael Ots.  

|  H A N N A  K A R T T U N E N

Nii nädal enne üritusi Raekoja platsi
pannkoogihommikul, kui ka kõigil
kolmel päeval tudengipäevade alguses,
kutsusime tudengeid tänavatel oma
õhtutele, vestlesime  ja uurisime neilt
suuremate küsimuste kohta. Küsimused
nagu näiteks, kes ütleb mulle, kes ma
olen? Mis on hea elu koostisosad?
Kõikidel õhtutel oli osalejad
kolmekümne ringis.



Tulevikus võiksime palvetada ja mõelda
rohkem selle peale, kuidas saaksime
tänaval kohatud inimestele rääkida
Jeesusest ja evangeeliumist ning aidata
neil kogeda Jumala armastust ja väge.
Võib-olla võiksime jagada midagi
rohkem Jumalast või küsida, kas me
saaksime nende eest palvetada. 

Muidugi on suurepärane, kui nad
tulevad üritustele ja kuulevad seal
rohkem Jumalast, aga võiksime mõelda
ka nende inimeste peale, keda kohtame
ja kes võib-olla üritustele ei tulegi.

Mulle meeldis, et oli erinevaid
teenimisviise, näiteks inimestega
vestlemine, toidu valmistamine,
koristamine, palvetamine ja nii edasi.
Ma tundsin ennast hästi, kui palvetasin
Eesti eest. 

Üks noormees, keda ma tänaval
vesteldes kohtasin, ütles mulle, et ta on
eestlane ja seega ta ei mõtle Jumala
peale. See võib-olla ütleb midagi selle
kohta, kuidas paljud eestlased mõtlevad
ja tunnevad, kuid ma mõistsin, et nii ei
peaks see olema ja see pole tegelikult
eestlaste tõeline identiteet.

| Hanna fotol all keskel.

Eestlaste tõeline identiteet peaks olema
see, et nad on armastatud Jumala
lapsed. 

Ma tunnen, et on oluline palvetada selle
eest, et eestlased kuuleksid ja võtaksid
vastu Isa kutse olla tema lapsed ja tulla
koju.

OPKO noored olid väga suureks toeks,
sest ilma abita ei oleks olnud  võimalik
nii mahukalt kolme päeva korraldada. 
Helsinki OPKO on ka meie Tartu töö
oma südameasjaks võtnud ja toetavad
töötegija palgafondi sel aastal 60
euroga kuus, mis on meie jaoks väga
suur toetus. Oleme tänulikud!



Mis on su üks igatsus, mida soovid
EEÜÜ-s näha? 

EEÜÜ on minu jaoks olnud kui
perekond. Iga seltskond pole kaugeltki
mitte seda tähendanud. Minu meelest
on EEÜÜ väga avatud kätega kogukond
- meie väike kristlaskond suudab
hallata uusi tulijaid ja nendega
isiklikku kontakti luua. 

Tahan, et EEÜÜ perekond püsiks ja
kasvaks. Kui käisime Kirsiga FEUER-i
konverentsil Hispaanias nägin, kuidas
on võimalik ülikooli ja kristlikku
tudengitööd ühildada, lähendada. See
oleks üks igatsus. Tahaksin, et EEÜÜ-st
teataks ülikoolis.Tartu töötegija on sügisest

Eliise Vahero
|  K Ü S I S  E L E R I  S O I D L A

| Eliise fotol parempoolne, pildil veel
Kirsi ja tudengipäevadele abijõuks
tulnud Laura.

Tartu sekretäriks saab uuest hooajast
värskelt ülikoolis bakalaureuse
pälvinud Eliise Vahero. Uurisin, milliste
mõtete ja igatsustega astub ta uude
ametisse.

Millise tundega astud Tartu
töötegijaks?

Olen väga rõõmus, ehkki pea käib ringi,
sest elus on nii palju teoksil:
koolilõpetamine, suured otsused,
harjumine tõsiasjaga, et suvi on käes ja
bakalaureusetööd ei tulegi enam
kirjutada. 
Tunnen, et minu peal on EEÜÜ-ga
seoses suur vastutus ja loodan kogu
hingest, et kannan selle Jumala abiga
hästi välja. See kõik pole veel kohale
jõudnud! Olen selle võimaluse eest
tänulik.



Eleri jääb peasekretäri kohalt juhatusse
ja on Eliise juhendaja, peasekretäri
ülesanded on jaotatud juhatuse ja Tartu
sekretäri vahel.

Kasv annetustes

Väga hea on märgata, et EEÜÜ jätkuv
töö on paljude jaoks korda läinud ning
annetajate ja annetuste arv on sel
hooajal kasvanud.

Eelmisel aastal toetas meid ka IFES
sihtotstarbeliselt peamise osaga
peasekretäri palgast. Uuel hooajal
peame olema iseseisvamad ja palga
toetust IFES-ist ei ole, seepärast tuleb
meil endal rohkem vastutust kanda.

Kui tunned, et tahad õla alla panna
tudengite usukogukonna toetamisel ja
laiendamisel, siis kindlasti anna
hoogu juurde. Eriti suur tugi on
püsiannetustest, siis teame oma
tegevust ja toimetulekut hästi
planeerida.

Eesti Evangeelsete Üliõpilaste Ühendus
Üldkonto: EE352200001120215897

Oleme Jumalale väga tänulikud, et Ta
on möödunud kevade jooksul vastanud
mitmetele palvesoovidele, mille pärast
oleme TalTech`i palvekatel palves
võidelnud. 

Toon siinkohal mõned neist esile: nelja
lapse isa tervenemine infarktist ja
pneumoniast; 15-a neiu vabanemine
depressioonist ja taas õpimotivatsiooni
leidmine; 74-a naisterahva väljatulek
koomast. 

Kuna palvel on vägi, siis soovime jätta
suveks kõlama ühe Piibli kirjakoha
palvetamise ja Issanda teenimise
olulisusest (Rm 12:11-12): "Teenige
Issandat tüdimatu innuga ja vaimult
tulisena! Olge rõõmsad lootuses,
vastupidavad viletsuses, püsivad
palves!"

Tallinna tudengite palvegrupi
tänu
|  K R I S T O  T O O T S  

Kevadel lahkus juhatusest Heidi Meier
Täname vabatahtliku panuse eest
EEÜÜ tegemistesse. Jõudu ja Jumala 
õnnistust su teel! 

Meie praegune peasekretär Eleri Soidla
on otsustanud panustada rohkem
alusharidusse ja on oma ametikohta
üle andmas. 
Esialgsete kokkulepete järgi alustab  
Eliise Vahero Tartu töötegijana alatest
septembrist.

Muudatused juhatuses ja
töötegijates

| Vilistlaspäev Tartus. Eleri (vasakul) annab
sügisest Tartu ametikoha üle Eliisele (fotol
keskel). Paremal Tallinna töötegija Kristo.



Aarne - Vabatahtlik 
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Minu jaoks Aarne, sa oled Vabatahtlik
suure tähega ja ükskõik kus ma ka
sind ei näe, pakud ennast rõõmuga
appi. 
Aga peale selle, et sa oled
Vabatahtlik, mida sa enda kohta
ütleksid, kes sa oled? Kuidas sa näed
ennast?

Väga hea küsimus, ma mõtlen, et olen
abivalmis, töökas ja hakkaja. Mulle
meeldib vabatahtlikku tööd teha,
panustada.

Kuidas oli tudengipäevade ajal
tänaval inimestega sügavamatest
teemadest vestelda?

Väga ei jõudnud oma tiimiga
sügavamatesse teemadesse
inimestega, natuke oleks võinud
rohkem. Ei ole varem, mõnus koos
teistega teha.

Kas sul on viimasel ajal mõni hea
taipamine tulnud enda, Jumala
kohta? Mõni kõnetus?

Tudengipäevade üritustel osaledes sain
rohkem Jumalat tundma õppida,
kõnelejad kuulata, sain Arvo Pärdi
kohta targemaks, et ta on õigeusklik.

Mida noore inimesena tunned, kuidas
kirik, usuühendused noori rohkem
kõnetada võiks? Oled mitmes erinevas
kirikus kaasa löönud.

Hetkel ei ole midagi lisada, väga hea
seis on. Jah, ma mõtlen, et mul on
teenimisand ja olen tõesti erinevates
kogudustes kaasa aidanud.

Oma vestlusega jõudsime
mõistmiseni, et Aarne enda jaoks on
just oluline, et oleks hea võimalus
kergelt kaasa lüüa ja ta nõustus, et
kaasateenimisvõimaluste pakkumine
võiks olla üks hea kaasamis- ja
lähenemisviis, kuidas noor kirikuga
rohkem seotud oleks.

| Aarne fotol keskel, tänavatel inimestega  
vestlemas koos Laura ja Karmeliga.



INFONURK 

Kirsi ja tiim jätkab uuel hooajal,
septembrist ingliskeelse piibligrupiga
teisipäeviti üle nädala, nii et seda infot
võib välistudengitele jagada ja ka
loomulikult neile eesti tudengitele, kes
soovivad  inglise keelt harjutada.

Üle mitme hea aasta on meil taas
värske EEÜÜ särk. Seekord musta värvi
lihtsa selge disainiga T-särk, selja peal
EEÜÜ info valgega. 
Kui tunned, et tahaksid ka sellist, siis
kirjade järgi M ja S suuruses
(tegelikkuses suuremad) särgid on
täitsa olemas.  Särgi saab soetada 12
euro eest.
Kirjuta Elerile info.eeyy@gmail.com

Tähendusega tudengipõlv T-särk

Ingliskeelne  piibligrupp

Uus EEÜÜ hooaeg algab Tallinnas ja
Tartus septembri alguses. Kui soovid
mõnel suvisel üritusel jagada EEÜÜ infot
flaieri näol, siis kirjuta Elerile
info.eeyy@gmail.com. Tartus toimetame
sinuni flaierid või jagame flaieri faili.
Sotsiaalmeedias info edastamine,
meeldivaks märkimine aitab samuti
palju suuremal määral tudengiteni
jõuda. Palveta ka!

EEÜÜ infoga flaier saadaval

Õnnistatud suve ja kohtume sügisel!


